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Efter fyra år som ordförande i vårt stolta sällskap har jag valt att ta en paus. 
Dock kommer jag jobba vidare för att stödja segling genom att jag är sitter i styrelsen för 
Stockholms Seglarförbund. 
  
Omega 42, ”Den äkta varan” som vi skrev i vår jubileumsartikel, kommer alltid ligga mig 
varm om hjärtat. Dels tycker jag det är oerhört kul att kappsegla med Omega 42. Att trots att 
det är gammal konstruktion känna att man är med och krigar högt upp i startfälten. Det en 
skön känsla. Det är flera resultat som styrker det. Ornö runt 2019, SWE 185 Marietime med 
Tomas & Marie ombord var första båt i mål och vann även totalt. Sen inte minst Gotland 
Runt, Göran i Anandra SWE 303 med besättning, genomför seglingen trots hårda vindar och 
hög sjö. Det visar att vår båt även hävdar sig extrema förhållanden. 
  
Ett aktivt sällskap, som jobbarför att vi syns och utvecklar vår båt inom konstruktörens 
önskan. Skapar mervärde och gör att värdet på våra båtar bevaras. Därför är det så viktigt att 
ha ett aktivt och proaktivt sällskap. Glöm inte sen bort att det som bygger sällskapet, är vi 
medlemmar.  
 
Hälsar Lars G Omega 42 SWE 106 Oriole 
 

 


